

No. 13561. INTERNATIONAL CONVENTION ON THE SIMPLIFICATION AND HARMONIZATION OF CUSTOMS PROCEDURES. CONCLUDED AT KYOTO ON 18 MAY 1973¹

N° 13561. CONVENTION INTERNATIONALE POUR LA SIMPLIFICATION ET L'HARMONISATION DES RÉGIMES DOUANIERS. CONCLUE À KYOTO LE 18 MAI 1973¹

ACCESSION

Instrument deposited with the Secretary-General of the Customs Co-operation Council on:

3 December 1974

AUSTRALIA

(With a declaration, under article 11(4), to the effect that Australia accepts annex E.3 excluding recommended practices 13, 14 and 15. With effect from 3 March 1975.)

Certified statement was registered by the Secretary-General of the Customs Co-operation Council, acting on behalf of the Parties, on 14 January 1975.

ADHÉSION

Instrument déposé auprès du Secrétaire général du Conseil de coopération douanière le :

3 décembre 1974

AUSTRALIE

(Avec une déclaration en vertu de l'article 11, paragraphe 4, aux termes de laquelle l'Australie accepte l'annexe E.3 à l'exclusion des pratiques recommandées 13, 14 et 15. Avec effet au 3 mars 1975.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Secrétaire général du Conseil de coopération douanière, agissant au nom des Parties, le 14 janvier 1975.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 950, No. I-13561.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 950, n° I-13561.